

# 會務報告 Announcements 05-01-2022

1. 本主日 (5月1日) 是聖餐主日，請弟兄姐妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。

This Sunday (5/1) is Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing Communion.

2. 歡迎各位弟兄姐妹來參加重啟後的第一次實體崇拜聚會。也歡迎繼續藉著網絡參加聚會的弟兄姐妹和朋友們。

We welcome brothers and sisters who join the first resumed in-person Sunday Worship Service, and those who join the service through Zoom live-streaming as well.

3. 本週二 (5月3日) 晚上7點將有長執同工會，請長執同工預備參加。

There will be an Elder and Deacon Board meeting this Tuesday (5/3), at 7:00pm. Elders and deacons, please prepare to attend the meeting.

# 會務報告 Announcements 05-01-2022

4. 為了幫助將要受浸的弟兄姐妹預備接受浸禮，我們將在5月1日(本主日下午 3:30-4:30)和5月8日(下午 2:00-3:30)安排兩次受浸班，通過 Zoom 在網上進行。歡迎預備受浸的弟兄姐妹們來參加。浸禮的時間是5月14日(週六)下午1點到2點半，在 First Baptist Church of Rockville (55 Adclare Rd, Rockville, MD 20850) 舉行。

We are going to have two baptism classes on May 1 (this afternoon, 3:30-4:30pm) and May 8 (2:00-3:30pm), through Zoom meeting. For those who are going to be baptized, you are welcome to join the classes. The baptism ceremony will be held on May 14 (Saturday) from 1:00pm to 2:30pm at First Baptist Church of Rockville (55 Adclare Rd, Rockville, MD 20850).

# 會務報告 Announcements 05-01-2022

5. 為了預備在六月中旬開始的初信造就課程，以幫助初信的弟兄姊妹更多認識真理，教育事工需要一起服事的同工。從5月6日到6月3日，連續5週，每個星期五一起學習一套新的神學基礎課程。凡有負擔願意幫助初信者的弟兄姊妹，請與何牧師或陳華梅弟兄聯絡，詢問更多細節。

In order to prepare for the edification course for new believers which will start in mid-June, the education ministry needs co-workers to serve together to help new believers know more about the truth. From 5/6 to 6/3, co-workers will study a new theological foundation course together every Friday for 5 consecutive weeks. Anyone who has a burden and is willing to help new believers, please contact Pastor He or Brother Huamei Chen for more details.

# 會務報告 Announcements 05-01-2022

6. 本週 "2-1-1讀經計劃"：暑期週五的查經聚會暫停；背誦經文是馬太福音 7:24 "所以，凡聽見我這話就去行的，好比一個聰明人，把房子蓋在磐石上；" 每日閱讀經文是馬可福音 6-8 章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (週一到週五上午 7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。

[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

**This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We will not have Friday night's Bible study gathering during the summer. Bible memory verse is Matthew 7:24 "Therefore everyone who hears these words of mine and puts them into practice is like a wise man who built his house on the rock." Daily Bible reading: Mark 6-8. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.**

[Click here for Morning Devotion](#)

## 奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻](#) Click here to Offer  
指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示](#) Click here to Offering Instructions

## 團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁](#) Click here to Traditional Chinese Web Page

[點擊鏈接英文網頁](#) Click here to English Web Page

## 主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表](#) Click here to Sunday Service Team Schedule

## 實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議](#) Click here to Resuming In-person  
[Worship Guideline](#)